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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kíván tenni a kormány a sertéságazatban 
kialakult válság kezelésének érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ahogyan azt Ön is jól tudja az állattenyésztés sikere és eredményessége nagyban függ a 
kiszámítható mennyiségű és minőségű takarmány meglététől. Ugyanilyen fontos szempont a 
beszerezhető takarmány, vagy takarmány alapanyag ára is. A sertés esetében a kukorica aktuális ára 
döntő tényező, amikor az ágazat nyereségességéről beszélünk. Főleg abban az időszakban égető 
probléma ez, amikor a sertéshús ára mélyponton van. Álláspontunk szerint ezt a nemzetgazdasági 
jelentőségű kérdést az agrárkormányzatnak azonnal és hatékonyan kezelnie kell. A kukorica árának 
drasztikus emelkedése - 40 ezer forint/tonnától, 60 ezer forint/tonnáig – indokolttá teszi az állami 
beavatkozást. A kialakult helyzetet tovább rontja a gyenge forint és a bioetanol, valamint izocukor 
gyártás felfutása.

Mindezek alapján kérdezzük Tisztelt Miniszter Urat, hogy mit kíván tenni a sertéságazatban 
kialakult válság kezelésének érdekében?

Tisztelettel várjuk érdemi válaszát!


